

Franckesche Stiftungen zu Halle

Memoria Theologorum Wirtembergensium Resuscitata, h.e. Biographia Præcipvorum Virorum, qui à tempore Reformationis usque ad hanc nostram ætatem ...

Accessit Elenchus Scriptorum tum editorum, tum in Manuscriptis latentium cum
Supplementis atque Indicibus necessariis

Fischlin, Ludwig Melchior

Ulmæ, Anno M.DCC.X.

VD18 90845382

[Oseas Hala]

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:hbz:5:1-216309

Scripta.

Gulden Kleinod / oder *CIII.* Predigten über die Epistel Pauli an die Römer ; durch den Sohn Joh. Vesenbeck / in Druck gegeben / Wittenberg / 1617. 4.

Christlicher Bericht von zweyerley Ablass / Eubingen / 1581. 4.

Epistola tres ad Marbachium Scripta, apud Fecht, Epistolar. Theol. p. 746. 762. 787.

OSEAS HALA , Francofurtensis Ecclesiae ad D. Catharinam Minister, *Nat. 1548. Cl. 1587.* patriâ Wirtembergicus erat, natus quippe *Ob. 1611.* Waiblingæ An. 1548. (a) Patre Georgio, Pastore supra memorato , Viro Hebraicè , Latinè & Græcè doctissimo. Qui cum ob denegatum Cothurno Interimistico Consensum officio cedere cogeretur , Infantem nondum semetrem cum fratre natu quidem majore, sed vix bimulo aut trimulo, secum tulit exulem adeoque Christi recens nati fata expertum , seseque in Misniam contulit , ubi Sonnenwaldæ primum, dein Zwicaviæ, Cizæ & Lipsiæ doctrinam Evangelii prædicavit , cujus sub curâ & Inspectione Oseas in Studio pietatis & litterarum feliciter adolevit. Inde à Patre cum Aug. Brunnio amico suo per 40. annos constanti , in Ducatum Wirtembergicum remissus, Pastoratum Ecclesiae in Kaltenwesten , nobilis Vici, per complures annos eâ dexterrate administravit, ut An. 1582. à Senatu Francofurtensi

(a) Aug. Brunnius *Synop. p. m. 118.*